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段英梅是一位享誉海内外的行为艺术家，她的行为艺术作品和行为装置艺术作品，先后
在荷兰阿姆斯特丹梵高博物馆、意大利威尼斯双年展、英国伦敦海沃德美术馆等展出。
英梅的作品深深地根植于自身的个性以及对当下的认知，她总能够触碰到人们的心灵深
处，在作品中来亲身探索人性。

Yingmei Duan is a performance artist at home around the world. She has made her
name in numerous international exhibitions and her works have been exhibited in the
Van Gogh Museum in Amsterdam, Venice Biennale and Hayward Gallery in London

http://www.allinfo.top/jjdd


amongst many others. Her art is inextricably linked to her personality and presence in
the here and now. She touches the hearts of people she meets, embodying humanity
as a person and in her performances.
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评论

作为类似作品集来说我觉得个别作品的介绍可以再具体详尽一些。我他妈快变成段英梅
脑残粉了
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